
Nieuwjaarsreceptie vvHapert 

Het is een bewogen jaar geweest. Met de nodige ups en downs. Zowel sportief 

als op organisatorisch vlak. 

Heren 1 heeft zich helaas niet kunnen handhaven in de 3e klasse ondanks de 

hulp van interim-trainer Herbert de Krom en zijn staf. Dames 1 daarentegen 

ging als een speer en wist het kampioenschap te behalen in de 4e klasse. Ook 

de MO20 heeft een goed seizoen gedraaid en wist als kers op de taart het 

Nederlands kampioenschap binnen te slepen. De daaruit voortgekomen 

elftallen doen het momenteel erg goed onder leiding van trainer Erik (Nijssen). 

Dames 1 heeft onlangs de eerst periode weten te behalen in de 3e klasse en 

Dames 2 doet het momenteel ook zeer verdienstelijk in een andere 3e klasse. 

Erg gaaf om te zien. Laten we hopen dat beide teams het niveau ook na de 

winterstop kunnen vasthouden. 

Met de komst van Salim Zeroual hebben we binnen vvHapert na de zomerstop 

een frisse, jonge trainer aan boord. Ondanks de tot op heden wat 

tegenvallende resultaten zijn we als club erg te spreken over de werkwijze, de 

energie en het enthousiasme dat Salim met zich meebrengt. We zien dan ook 

met vertrouwen de 2e seizoenshelft tegemoet. Laten we hopen dat het 

dubbeltje op korte termijn de goede kant op valt en dat we wel de verdiende 

punten gaan pakken. 

Binnen de lagere elftallen zijn we van 6 herenteams terug gegaan naar 5. Dit 

omdat het vorige seizoen er wekelijks flinke personele problemen waren. 

Momenteel is de bezetting op de teams erg ruim. We beseffen dat dit ook geen 

ideale situatie is. Ondanks dat we dit liever zien dan de tekorten van vorig 

seizoen proberen we wel mee te denken om leden meer te kunnen laten 

voetballen. 

Voor het komende seizoen hopen we lering getrokken te hebben uit de 

verschillende gevolgen welke hangen aan het maken van de elftal- en selectie-

indeling. De TC probeert met een vast beleid te gaan werken om de indeling 

beter te kunnen organiseren voor de komende seizoenen. 

Binnen de jeugd was het lang puzzelen aan het begin van dit seizoen om alle 

teams met trainers te bezetten. Gelukkig hebben enkele jeugdige trainers zich 

aangemeld in de personen van Colin, Jari en ook Bram. Binnen de bovenbouw 

jeugd hebben we wat organisatorische wijzigen doorgevoerd. De bovenbouw 

jeugd proberen we aan te sturen via de TC. Dit om de aansluiting met de 



senioren wat beter te maken. Met het wegvallen van coördinator Bernhard van 

de Hurk hebben we in het begin van het seizoen wat gaten moeten opvullen 

wat niet direct vlekkeloos verliep. Gelukkig heeft Andre Borgers als trainer van 

de JO19 ons ondersteund met het begeleiden en ondersteunen van enkele 

jeugdige trainers. We zijn André daar dankbaar voor. 

Binnen de lagere jeugdteams hebben we een nieuw doorlopende-voetbal-

leerlijn uitgerold via de TC waarin we proberen de trainers beter te 

ondersteunen en te begeleiden. We hopen daarmee de drempel lager te 

maken voor nieuwe trainers, maar ook hopen we het niveau van de trainers 

naar een hoger en gelijkwaardiger niveau te tillen. Het concept waarin trainers 

elkaar ook training geven loopt nu enkele maanden en tot op heden is de 

feedback positief. 

Ook zullen we per einde seizoen op zoek moeten naar een nieuwe 

jeugdvoorzitter. Eric Verdonschot heeft te kennen gegeven te gaan stoppen. 

Eric bedankt voor je inzet de afgelopen jaren. En ondanks dat Eric gaat stoppen, 

heeft hij aangegeven wel op andere vlakken werkzaam te willen blijven binnen 

vvHapert. Dit waarderen wij zeer. 

Naast de sportieve en organisatorische aspecten, hebben we ook niet stil 

gezeten rondom de accommodatie. We hebben de tribune en de kantine 

opgeknapt met behulp van de nodige vrijwilligers. Een topprestatie waar we als 

club trots op mogen zijn. Het kunstgrasveld is nagenoeg opgeleverd. Alhoewel 

de officiële goedkeuring nog moet volgen, kunnen we er goed gebruik van 

maken. Er is een nieuwe indeling gemaakt waarbij we trachten elke team even 

vaak op het kunstgrasveld te laten trainen. Dit valt momenteel echter niet mee 

omdat veel teams trainen op dezelfde of overlappende tijden. Het lijkt dan ook 

beter om voor volgend jaar wat meer te spreiden. 

vvHapert heeft ook geïnvesteerd in een robotbelijner. Als één van de eerste in 

de regio. Een GPS gestuurde machine die complete velden kan belijnen in een 

bestek van 32 minuten. Tot op heden zijn we erg content met deze machine. 

We hopen daarmee de werkdruk op onze werkploeg drastisch te verminderen. 

En dit is nodig, de spoeling wordt daar dunner en dunner. En dat geldt eigenlijk 

voor de gehele organisatie. We zijn dan ook blij met initiatieven zoals de 

samenwerking met stichting Kameraet. Elke donderdag komt een clubje onder 

begeleiding onze werkploeg assisteren met de nodige klussen. Dit zorgt voor de 

broodnodige assistentie en de nodige gezelligheid. Het neemt niet weg dat we 

ook in 2024 weer een beroep op jullie leden willen doen om te helpen. 



Opschoondagen, wedstrijden fluiten, het draaien van bardiensten, organisatie 

van evenementen en kampen. Nog altijd taken waar we niet snel een teveel 

aan mensen voor hebben. 

2023 was helaas ook het jaar dat we maar liefst 3 keer gespeeld hebben met 

rouwbanden. Het overlijden van trouwe vrijwilligers Aron van de Ven en Ben 

van der Heijden en trouwe sponsor Wim van der Leegte heeft zijn sporen 

nagelaten binnen de vereniging. Laten we hopen dat de rouwbanden nu voor 

een lange tijd opgeborgen kunnen blijven. 

Kijken we naar het nieuwe jaar, zal dit ook het jaar zijn waarin we als club 

verder investeren. Met het vorig jaar opgestelde financiële plan, plannen we de 

nodige jaren vooruit en investeren we gericht en gestructureerd in verdere 

vernieuwingen. Uiteraard zorgen we daarbij dat we een gezonde financiële 

buffer houden. 2024 zal ook het jaar zijn dat in het teken staat van de 

voorbereidingen op het 100-jarige bestaan in 2025. Er is inmiddels een 

commissie welke een eerste raamwerk heeft gemaakt. Het idee is om via 

verschillende subcommissies activiteiten en evenementen te organiseren voor 

het 100-jarige bestaan. Evenementen die aansluiten bij alle leeftijdsgroepen 

binnen de club. Heb je interesse om deel te nemen in deze organisatie. Meld je 

dan aan bij één van de bestuursleden. 

Al met al kijken we erg uit naar dit jaar. Met een enthousiast team, hopen we 

er samen met jullie weer een heel mooi jaar van te gaan maken. Op het nieuwe 

jaar! 

 

Gerard straatman trofee. 

Voor degene die het gemist hebben. We hebben sinds dit jaar een nieuwe 

trofee. Genoemd naar oud voorzitter Gerard Straatman en bedoeld voor 

jeugdtrainers als extra bedankje, stimulans omdat ze goed bezig zijn. We 

hebben in een klein comité gesproken over wie deze prijs het meest verdiend. 

Er lopen veel goede, enthousiaste, leergierige trainers rond. Maar al snel waren 

we het eigenlijk met elkaar eens. Deze eerste bokaal is voor iemand die hem als 

een soort van oeuvre prijs gaat ontvangen. Dit jaar gaat de prijs naar Jeffrey 

Bernard. 

Al jaren ben je trainer in de jeugd en je hebt ook tussendoor de dames nog 

getraind. Zelfs toen je eigen kinderen stopten met voetballen ben je zelf 

doorgegaan als trainer. Je hebt menigmaal een tweede teams getraind. Soms 



teams die ook de nodige uitdagingen met zich mee brachten. Je hebt dat altijd 

erg goed gedaan. Je bent best wel een stille kracht en treedt niet snel op de 

voorgrond, maar je staat er altijd en zet altijd je beste beentje voor. Een echte 

clubman kunnen we wel zeggen. Altijd goedlachs en positief. En toen je naam 

viel in het comité was ook iedereen direct overtuigd. Jeffrey verdient de eerste 

Gerard Straatman trofee. Jeffrey van harte gefeliciteerd met de prijs. 

 

Verenigingsman van het jaar 

Twan Abrahams. Twan kan ook wel omschreven worden als een echte 

duizendpoot. Jarenlang gekeept binnen de gelederen van Hapert. Daarna de 

carrièreladder beklommen van het vrijwilligerswezen. Lange tijd keeperstrainer 

geweest voor jeugd en senioren. Nu nog altijd maakt Twan zich hard voor een 

goede begeleiding en trainging voor de keepers binnen Hapert. Jarenlang al 

weer lid van de Technische commissie waarin hij met zijn ervaring en 

enthousiasme een zeer gewaardeerde bijdrage levert. Via ad-interim vlagger bij 

Hapert 1 enige tijd geleden toegetreden tot het notoire gezelschap van de 

lotjesclub. Van daaruit is het dan nog maar een kleine stap naar 

verenigingsman van het jaar. 

Naast nu verenigingsman van het jaar is Twan ook nog eens stiekem vrijetijds-

poëet. Toen de vraag gesteld werd binnen de lotjesclub of de dames ook mee 

kwamen naar de receptie antwoordde Twan: Ja de vrouwtjes moeten erbij zijn. 

Dat zijn onze lotjes uit de loterij.. Meer waard dan welke boodschappentas dan 

ook..  

Twan zonder alle gekheid. Hartelijk dank voor je bijdrage aan de club de 

afgelopen jaren. Met trots mag ik jou de Harrie Snelders trofee overhandigen 

voor verenigingsman 2023. 

 

 

Jubilarissen 

Ad Moonen (25/40 jaar) 

Er was wat discussie rondom het aantal jaren lidmaatschap bij Ad. We hebben 

een inschrijving welke dateert uit eind jaren 90. Maar daarvoor is Ad ook al lid 

geweest bij de club. Na wat optelwerk en wat navraagwerk kwamen we tot de 



conclusie dat Ad dichter bij de 40 jaar zit dan bij de 25 jaar. Ad is begonnen bij 

Hapert toen de ballen nog bruin waren. We hebben nog foto’s teruggevonden 

waarop Ad te zien was met mannen als Toon van de Heuvel, een jonge Jack 

Thijsen en Jan Schilders. Al weer een hele tijd geleden. Ad borstelde er lekker 

onderdoor. 

Eind jaren 90 begonnen als verzorger bij Hapert1. Menig speler heb je met 

enige regelmaat opgelapt. Ook ik heb met regelmaat op de pijnbank gelegen bij 

Ad. Naast zijn kundigheid als verzorger staat Ad bekend om zijn bevlogenheid. 

Hij is lekker fanatiek. Hij riep vaak het hardst vanuit de dug-out dat sommige 

trainers hem wel eens tot kalmte moesten bedaren.  

Kan me nog herinneren dat we uit in Waalre speelden. Er werd een smerige 

overtreding gemaakt die onbestraft bleef en dat jij nog even net een omweg 

het veld op kwam om de betreffende speler een tik te verkopen met de 

metalen verzorgingskoffer. Dat typeert Ad. 

Na je tijd als verzorger ben je actief geworden in de werkploeg. Daar ben je 

vaak aanwezig om samen met je makkers te zorgen dat het sportpark er weer 

helemaal spic en span bij ligt. Met je gezondheid gaat het wat minder 

momenteel. Desondanks probeer je nog steeds je steentje bij te dragen. Daar 

kunnen we alleen maar enorme waardering en respect voor uitspreken. Ben 

daarom ook trots Ad dat ik jou mag feliciteren met het 25/40 jarig 

lidmaatschap van vvHapert. 

 

Rob Luyten (50 jaar) 

Rob, je bent je voetbalcarrière in de jeugd begonnen bij Hapert. Langzaam je 

weg omhoog gevoetbald. Rob stond bij medespelers bekend als een degelijke 

verdediger die je het gedurende een wedstrijd knap lastig kon maken. 

Daarnaast was iedereen het unaniem eens dat jij een echte teamspeler bent. 

Fijne vent om erbij te hebben die de nodige gezelligheid met zich meebrengt, 

zowel voor als na de wedstrijd. 

Na je voetballoopbaan ben je lang actief gebleven bij de club. Trainer, leider 

voor je voetballende kids Dylan en Bryan. Als ik me niet vergis ook nog 

coördinator geweest. Je hebt ook nog deelgenomen in het bestuur waar je de 

sponsorcommissie voor je rekening nam. Iets dat je erg goed afging. Je bent 

gestopt omdat er teveel belangenverstrengelingen kwamen met de PC55 die je 

toen overgenomen had. Nu nog altijd hebben we warme banden met de PC55 



en we maken dan ook graag gebruik van dit medium als we berichtgeving doen, 

vacatures willen plaatsen etc. Rob ik wil je van harte feliciteren met je 50-jarig 

lidmaatschap van vvHapert. 

 

Peter Verdonschot (60 jaar) 

Peter heeft duidelijk onderdeel uitgemaakt van de gouden generatie. De 

generatie die hoogtijdagen heeft beleefd in hoofdklasse en de jaren daar 

naartoe. Peter speelde vaak op de backpositie. Stond bekend om zijn tomeloze 

inzet en zijn onverzettelijkheid. Hij ging dus echt voor niets en niemand aan de 

kant. Hij stond soms tegen oud prof-voetballers te spelen die hem wel eens 

verbaasd vroegen: weet je wel wie ik ben? Ze konden het niet geloven dat ze zo 

aangepakt werden. 

Ook werd er met enige regelmaat een goede speler van buitenaf gehaald en 

was Peter zijn basisplaats niet zeker, dan sprak hij de inmiddels fameuze 

worden: vanavond moeten we ‘hard trainen’. Dat betekende dat de 

scheenbeschermers doormidden gingen en dat er vaak wel 1 of 2 afvielen voor 

die zondag zodat Peter zijn basisplaats weer was gegarandeerd. Lange tijd in 

het eerste gevoetbald. Daarna nog jarenlang in de lagere elftallen verschillende 

kampioenschappen mogen vieren. 

Peter is altijd actief betrokken gebleven bij de club. Verschillende rollen gehad 

al vrijwilliger. Via de warme contacten met en binnen de VDL heb jij ons vele 

jaren geholpen met eigenlijk al het ijzerwerk op het sportpark.  

Het is ook dankzij Peter dat wij sinds afgelopen jaar op de tribune op nieuwe 

stoeltjes mogen zitten. Leuke anekdote waarbij Peter ging bellen met Bas van 

der Leegte en hem toch lichtelijk onder druk zette met de woorden: ‘ik heb ze 

eigenlijk al voor niks beloofd aan de club’. Toen kon bas eigenlijk niet veel 

anders meer. 

Als laatste heeft Peter afgelopen jaar na 32 jaar afscheid genomen van zijn rol 

binnen de TC. Feit dat je dat 32 jaar lang met verve hebt gedaan geeft wel aan 

wat voor clubman je bent. Nog regelmatig kom je naar het eerste kijken en we 

hopen je hier nog lang te mogen ontvangen. Daarom doet het mij genoegen 

om jou te mogen feliciteren met je 60 jarig lidmaatschap van vvHapert. 

 

 


